
 
Zápis č. 10/2008 (34) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 15. 12. 2008 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel Ph.D., RNDr. M. Fialka, CSc., 
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., Ing. F. Gazdoš, Ph.D., Ing. V. 
Gerlich , T. Javořík(celkem 8 členů AS ) 

Omluveni: Ing. E. Kvasnicová, Bc. M. Borovian 
Hosté: prof. Vašek, prof. Prokop, doc. Adámek, Dr. Sysala 

Program: 
1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Slib nového člena. 

4. Projednání návrhu na změnu struktury útvarů děkanátu. 

5. Příprava voleb do akademického senátu FAI pro další funkční období.  

6. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty. V minulém měsíci 
zemřel člen AS FAI doc. Ludvík Novák. Na místo doc. Nováka nastupuje náhradník Ing. 
František Gazdoš, Ph.D., který v úvodu zasedání AS FAI složil a podepsal slib člena AS FAI. 

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis bez připomínek. Dr. Chramcov  připomněl, že v průběhu listopadu proběhlo 2x elektronické 
hlasování. Prvním hlasováním AS FAI schválil změny ve Volebním a jednacím řádu AS FAI a 
druhé hlasování se týkalo návrhu pana děkana jmenovat Doc. Mgr. Milana Adámka, Ph.D. 
členem Vědecké rady FAI z důvodu změn v kompetencích proděkanů FAI. Také tento návrh byl 
elektronicky schválen. Výsledky obou hlasování byly elektronicky zaslány členům AS FAI a byly 
vyvěšeny na vývěsku AS FAI.   

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan informoval o tom, že proběhl celofakultní audit využívání místností. Taktéž proběhl 
fakultní audit využívání místností, na jehož základě bylo rozhodnuto, že v příštím semestru se 
nebude vyučovat po 19. hod. Dále děkan informoval o tom, jak probíhá zajišťování programu 
VaV pro inovace. Toto výzkumné pracoviště bude úzce provázáno s naší fakultou. V další fázi se 
bude naše fakulta ucházet o přístrojové vybavení.  
Děkan dále sdělil, že do příštího zasedání AS FAI bude dokončena příloha ke Statutu FAI. Na 
útvar proděkanů byla od 1.12.2008 přijata nová pracovnice Ing. Chludová. 
Prod. Adámek informoval o tom, že bude přebudována učebna 52/202 a byly do ní zakoupeny 
nové PC Apple. Dále bude upravena areálová studovna tak, aby zde mohla probíhat výuka KS. 
Prod. Adámek  informoval o akci „Den otevřených dveří“, která proběhla dne 12.12.2008.  
Účast byla nižší než v loňském roce, zúčastnilo se cca 70 zájemců, ale v lednu proběhne ještě 
jeden termín. V prosinci a lednu budou probíhat propagační výjezdy pracovníků na SŠ, které 
bude koordinovat Ing. Chludová. 
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Přišel Dr. Fialka.     
 
Prod. Sysala  informoval o tom, že v tomto roce zbyly finanční prostředky pro doktorandy. Budou 
rozděleny mezi doktorandy podle jejich výkonnosti.  
Doc. Sysel měl dotaz, jestli propagační výjezdy budou synchronizovány s FT. Prod. Adámek 
odpověděl, že na SŠ se nebude jezdit s FT s důvodu váznoucí spolupráce. Dále prod. Adámek 
sdělil, že bude jednat s kancléřskou UTB ohledně výjezdů FMK.  
Doc. Sysel navrhl vypracovat přehled úspěšnosti studentů jednotlivých SŠ při studiu na naší 
fakultě. Tyto informace by mohly být zajímavé jak pro samotné studenty, tak pro ředitele škol. 
 
ad 3) Slib nového člena.  
Viz úvodní odstavec zápisu. 
 
ad 4) Projednání návrhu na změnu struktury útvarů děkanátu. 

Děkan FAI zaslal předsedovi AS FAI dopis týkající se návrhu na změnu struktury útvarů 
děkanátu v souvislosti se změnami v rozdělení činností a kompetencí proděkanů. Kompetence 
proděkanů jsou stanoveny takto: 

prod. Adámek – tvůrčí činnost a propagace 
prod. Ostravský – bakalářské studium (vč. tvorby rozvrhů) 
prod. Prokop – strategický rozvoj a vnější vztahy 
prod. Sysala – magisterské a doktorské studium 
Děkan navrhuje zrušit Oddělení proděkanů a Webmaster a zřídit Oddělení vnějších vztahů a 
propagace. Oddělení webmaster bude součástí Oddělení vnějších vztahů a propagace. Ing. 
Chlup bude zařazen na studijní oddělení. 

O tomto návrhu se bude hlasovat na příštím zasedání AS FAI. 

 
ad 5) Příprava voleb do akademického senátu FAI pro další funkční období. 

Dle Volebního a jednacího řádu AS FAI musí být do 60-ti dnů před ukončením funkčního 
období AS FAI vyhlášeny volby pro dalšího funkční období. Volby do AS FAI proběhnou ve 
dnech 12. - 13. 2. 2009, tak aby byl časový prostor pro zpracování výsledků. Předseda AS FAI 
seznámil členy AS FAI s organizačními pokyny pro průběh voleb. Vznikla diskuse týkající se 
zejména termínu konání. Členové AS FAI taktéž prodiskutovali možnost seznámit voliče 
s navrženými kandidáty. Předseda AS FAI upozornil na to, že externí doktorandi, kteří jsou 
současně členy akademické obce mohou kandidovat za zaměstnance nebo za studenty. Musí 
však předem oznámit, do které sekce AS FAI chtějí kandidovat. 
 
Návrh usnesení AS FAI  34/1 
AS FAI vyhlásil podle čl. 2 odst. 1 Volebního a jednacího řádu AS FAI volby do AS FAI pro 
funkční období 2009-2011. 

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 34/1 
AS FAI vyhlásil podle čl. 2 odst. 1 Volebního a jednacího řádu AS FAI volby do AS FAI pro 
funkční období 2009-2011. 
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S vyhlášením voleb do AS FAI souvisí jmenování volební komise. Tu jmenuje AS FAI podle čl. 3 
odstavce 2 Volebního a jednacího řádu AS FAI. 

Návrh volební komise: předseda – JUDr. Vladislav Štefka, členové – Ing. Petr Skočík, Ing. Jiří 
Mikulka, Ing. Aleš Komínek, studenti – Ing. Michal Procházka, Ing. Hana Boudná. Navržení 
členové volební komise prohlásili, že nebudou kandidovat do AS FAI. 

Podle čl. 17 odst. 2 proběhlo tajné hlasování.  

Návrh usnesení AS FAI  34/2 
AS FAI jmenoval podle čl. 3 odst. 2 Volebního a jednacího řádu AS FAI volební komisi pro 
volby do AS FAI pro funkční období 2009-2011 ve složení: předseda – JUDr. Vladislav Štefka, 
členové – Ing. Petr Skočík, Ing. Jiří Mikulka, Ing. Aleš Komínek, studenti – Ing. Michal 
Procházka, Ing. Hana Boudná. 

Hlasování 
JUDr. Vladislav Štefka – pro: 8, proti: 0, zdržel se 0 
Ing. Petr Skočík - pro: 8, proti: 0, zdržel se 0 
Ing. Jiří Mikulka - pro: 8, proti: 0, zdržel se 0 
Ing. Aleš Komínek - pro: 8, proti: 0, zdržel se 0 
Ing. Michal Procházka - pro: 7, proti: 0, zdržel se 1 
Ing. Hana Boudná - pro: 8, proti: 0, zdržel se 0 

Usnesení AS FAI 34/2 
AS FAI jmenoval podle čl. 3 odst. 2 Volebního a jednacího řádu AS FAI volební komisi pro 
volby do AS FAI pro funkční období 2009-2011 ve složení: předseda – JUDr. Vladislav Štefka, 
členové – Ing. Petr Skočík, Ing. Jiří Mikulka, Ing. Aleš Komínek, studenti – Ing. Michal 
Procházka, Ing. Hana Boudná. 

 
ad 6) Různé. 

Doc. Sysel vznesl dotaz, zda již bylo na KD jednáno ve věci nového rozdělení ústavů. Děkan 
odpověděl, že tento bod zatím nebyl projednán. 
 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 26. 1. 2009 ve 13.00 hod. 
v zasedací místnosti 51/203. 
 
Ve Zlíně dne 19. 12. 2008 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D 

 
 
 
 
 
 
 

 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


